
 

Zápisnica 

 z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Štiavnica, konaného dňa 

18.04.2024.  Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce RNDr. Dušan Dírer. Uviedol, že bolo 

zvolané v zmysle § 12 ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

zmien  a doplnkov 

Zasadnutie OZ sa začalo o 17:03 za účasti 8 prítomných poslancov.  

Neprítomní: Marek Pavlík 

Hostia: Ing. Michal Ažaltovič, Bc. Roman Šiška,  Michal Bodor, Saimon Letko, Andrea 

Harbutová, Denisa Kenderová, Jana Pápežová, Mgr. Vincent Pollák. 

 

K  bodu 1. 13. zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce RNDr. 

Dušan Dírer, ktorý privítal prítomných. Prítomní poslanci 8. Neprítomný Marek Pavlík. 

Starosta obce predniesol návrh na zmenu programu, nakoľko ku dňu vyhotovenia pozvánky 

neboli podané žiadne žiadosti občanov navrhuje doplniť pred bod č. 13 rôzne bod žiadosti 

občanov. 

 

Uznesenie  OZ č. 118/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

I. berie na vedomie 

počet prítomných poslancov v počte 8, neprítomný Marek Pavlík 

       II. schvaľuje  

program rokovania obecného zastupiteľstva 

 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba volebnej a návrhovej komisie  

4. Kontrola uznesení  

5. Hospodárenie obce za rok 2023  

6. Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly č. 3/2024  

7. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Liptovská Štiavnica  

8. Prípad neodvedenia dane za ubytovanie firmou X-Team Slovakia, s.r.o.  

9. Asfaltovanie výtlkov na prístupovej ceste na ulicu Na kúte  

10. Rekonštrukcia cesty na ulici Družstevná  

11. Automatický externý defibrilátor - zakúpenie  

12. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024  

13. Žiadosti občanov 

14. Rôzne  

15. Diskusia 

16. Záver 

 

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 8 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan 

Lauko, Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

Neprítomní poslanci (menovite): 1 Marek Pavlík 

Hlasovali za (menovite): 8 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, 

Jozef Mäsiar, Richard Otiepka,  JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

proti (menovite): 0   



zdržali sa (menovite): 0 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určuje: 

a)     Janu Králikovú  za zapisovateľa zápisnice   

b)     Mariána Janigu a Michala Jančiho  za overovateľov zápisnice  

 

K bodu 3. Voľba návrhovej a volebnej komisie. 

Uznesenie  OZ č. 119/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu č. 3 Voľba volebnej a návrhovej komisie 

 

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

I. volí 

do návrhovej a  volebnej komisie za predsedu Richarda Otiepku ,  za členov  

Katarínu Bachanovú a JUDr. Janu Sucharekovú.  

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 8 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan 

Lauko, Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

Neprítomní poslanci (menovite): 1 Marek Pavlík 

Hlasovali za (menovite): 8 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, 

Jozef Mäsiar, Richard Otiepka,  JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 0 

 

K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení OZ obce Liptovská Štiavnica 

Kontrolu plnenia uznesení vykonala hlavná kontrolórka Ing. Elena Debnárová, ktorá 

konštatovala, že uznesenia sa priebežne plnia. Starosta obce komentoval uznesenie č. 

115/2024 o lapačoch snehu na strechu základnej školy. Telefonicky kontaktoval firmu 

TETRASTAV, ktorá odsunula objednávku namontovania lapačov na vhodnejšiu chvíľu, 

nakoľko už zima skončila. K uzneseniu č. 116/2024 – vykurovanie domu smútku – 

infražiariče sú hotové, čo sa týka čelnej steny je to v štádiu riešenia, ohľadom kríža oslovil 2 

rezbárov a jedného stolára. Nakoniec sa ponúkol Juraj Hrabuša, že kríž vyhotoví. 

 

K bodu 5. Hospodárenie obce za rok 2023 

Hospodárenie obce za rok 2023 predniesla ekonómka obce Jana Králiková, oboznámila 

poslancov o rozpočtovom výsledku za rok 2023, ktorý predstavuje čiastku 213 038,84€ z toho 

vylúčenie z výsledku hospodárenia predstavuje čiastku 8 021,17€ (finančné prostriedky, ktoré 

budú použité v roku 2024), čiže rozpočtový výsledok hospodárenia za rok 2023 bude 

205 017,67 €. Hospodárenie obce tvorí prílohu č. 1 zápisnice  

 

K bodu 6. Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly č. 3/2024 

 

Správu hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly č. 3/2024 „Kontrola vykonania 

inventarizácie majetku a záväzkov obce k 31.12.2023“ predniesla hlavná kontrolórka Ing. Elena 

Debnárová. Cieľom kontroly bolo overenie postupu, vyhodnotenia a spracovania výsledkov 

inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2023. Záverom kontroly bolo 

konštatované, že kontrolou neboli zistené žiadne nedostatky pri vykonaní inventarizácie, resp. zistené 

nedostatky boli odstránené v priebehu kontroly. Správa z kontroly tvorí prílohu č. 2 zápisnice. 

 

Uznesenie  OZ č. 120/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu 6. Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly č. 3/2024 

 



OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

berie na vedomie  

 

Správu hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly č. 3/2024 
 

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 8 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan 

Lauko, Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

Neprítomní poslanci (menovite): 1 Marek Pavlík 

Hlasovali za (menovite): 8 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, 

Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 0 

 

K bodu 7. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Liptovská Štiavnica  

 

OZ Liptovská Štiavnica v zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov vyhlási voľbu hlavného kontrolóra na deň 13. júna 2024. Podľa §18a, 

ods. 6 cit. zákona  obecné zastupiteľstvo uznesením určí hlavnému kontrolórovi obce 

pracovný čas, návrh dĺžka 12  hodín týždenne (0,32 úväzok) 

 

O 17,20 prišiel Marek Pavlík 

 

Uznesenie  OZ č. 121/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

 

K bodu 7. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Liptovská Štiavnica  

 

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

 

I. vyhlasuje 

 v zmysle § 18a ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. deň, čas a miesto 

konania voľby hlavného kontrolóra Obce Liptovská Štiavnica na 13.06.2024 v zasadačke 

obecného úradu obce Liptovská Štiavnica v rámci programu riadneho zasadania obecného 

zastupiteľstva,  

II. určuje 
rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra obce Liptovská Štiavnica vo výške 12 hodín 

týždenne tz. 0,32  úväzok   

III. konštatuje, 

že uchádzač musí spĺňať požiadavky podľa § 18a ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení a podľa § 3 ods. 1 zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme - 

požiadavky na výkon funkcie hlavného kontrolóra Obce Liptovská Štiavnica podľa 

priloženého Vyhlásenia výberového konania. 

IV. stanovuje 

náležitosti prihlášky nasledovne: 

a. prihlášku je potrebné doručiť najneskôr do 28.5.2024 do 12,00 hod. na adresu obecného 

úradu, 

b. v prihláške uchádzač uvedie svoje osobné údaje v rozsahu podľa § 10 ods. 4 písm. a) zákona 

č. 330/2007 Z. z. o registri trestov, ako aj telefonický, prípadne e-mailový kontakt, 

c. súčasťou prihlášky je aj úradne overený doklad o najvyššom dosiahnutom vzdelaní a 

životopis uchádzača, 

d. čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu, 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1898867&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=2959742&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=3431306&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=3431306&f=3


V. zriaďuje 

komisiu v zložení : predseda Dušan Lauko,  členovia Katarína Bachanová, Michal Janči, 

Jozef Mäsiar a Marián Janiga na posúdenie zákonných náležitostí podaných prihlášok, ktorá 

predloží svoje závery obecnému zastupiteľstvu do 7 dní pred konaním voľby hlavného 

kontrolóra 

VI. 

každý z kandidátov bude mať možnosť najviac 10 minútového vystúpenia pred obecným 

zastupiteľstvom na svoju prezentáciu, a to v abecednom poradí. 

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 9 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan 

Lauko, Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Valéria 

Tulinská.  

Neprítomní poslanci (menovite): 0 

Hlasovali za (menovite): 9 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, 

Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 0 

 

K bodu 8. Prípad neodvedenia dane za ubytovanie firmou X-Team Slovakia, s.r.o.  

 

Starosta obce pred mesiacom informoval poslancov OZ mailom, že firma X-TEAM napĺňa 

znaky skutkovej podstaty trestného činu neodvedenia  dane z ubytovania za roky 2021, 2022, 

2023 vo výške 9 714,-€. R. Pavelka ako konateľ firmy X-TEAM Slovakia s. r. o. kontaktoval 

dňa 18.04.2024 starostu obce, že dlžnú čiastku uhradil dňa 18.04.2024. 

Vystúpila K. Bachanová -je možnosť nadstaviť toto ako štandard, že v budúcnosti sa 

napríklad po 90 dňoch omeškania podá rovno trestné oznámenie? 

Vystúpil J. Mäsiar, JUDr. Jana Suchareková -súhlasí s K. Bachanovou,  

Ďalej vystúpili: K. Bachanová, RNDr. D. Dírer, D. Lauko, Ing. Elena Debnárová, M. Pavlík 

JUDr. Jana Suchareková 

 

Uznesenie  OZ č. 122/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu 8. Prípad neodvedenia dane za ubytovanie firmou X-Team Slovakia, s. r. o.  

 

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

I. odporúča 

 
starostovi obce podanie trestného oznámenia na spoločnosť X-Team Slovakia, s.r.o., Liptovská 

Štiavnica za neodvedenie zrazenej dane za ubytovanie príjemcovi dane (obec Liptovská 

Štiavnica), čo napĺňa znaky skutkovej podstaty trestného činu neodvedenia dane a poistného 

podľa § 277 Trestného zákona ak všetky dlžné finančné prostriedky nebudú uhradené na účet 

obce do 22.04.2024 a zároveň podať žalobu za bezdôvodné obohatenie sa. 

 

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 9 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan 

Lauko, Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Valéria 

Tulinská.  

Neprítomní poslanci (menovite): 0 

Hlasovali za (menovite): 9 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, 

Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 0 



 

K bodu 9. Asfaltovanie výtlkov na prístupovej ceste na ulicu Na kúte  

Starosta obce oboznámil poslancov, že bol aspoň 1x v týždni kontaktovaný občanmi z ulice 

Na kúte, či sa na nich zabudlo, nakoľko v jeseni poslanci  odsúhlasili 5000,- eur na 

asfaltovanie výtlkov na prístupovej komunikácii na ulicu Na kúte. Predmetné finančné 

prostriedky však neboli použité, nakoľko dohodnuté práce (vysprávku výtlkov) firma RILINE 

nestihla do napadnutia snehu realizovať. Starosta obce telefonicky objednal u firmy RILINE 

práce  - asfaltovanie výtlkov 50m
2
 

Vystúpil Michal Janči – či je to hotové, poslal fotky na mail, prosí si ich premietnuť na 

projektore, myslí že to nie je ešte celkom dokončené. Čo sa týka sutiny nie je zatiaľ odvezená. 

Starosta obce – firma RILINE ho kontaktovala, že sutinu odvezú. 

Ďalej vystúpili: J. Mäsiar, K. Bachanová, D. Lauko, M. Pavlík 

Starosta obce s Michalom Jančim pôjdu premerať metre dňa 19.4.2024 a budú rokovať 

s firmou RILINE. Ďalej vystúpila K. Bachanová, M. Janči, JUDr. J. Suchareková 

 

 

Uznesenie  OZ č. 123/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu 9. Asfaltovanie výtlkov na prístupovej ceste na ulicu Na kúte  

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

I. súhlasí 

 

s vyasfaltovaním výtlkov na miestnej komunikácii ulica Na kúte na základe cenovej ponuky 

firmy RILINE, s. r. o. v cene do 3 300,-€ 

     

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 9 Katarína Bachanová, Michal Janči, Marián Janiga, Dušan 

Lauko, Jozef Mäsiar, Richard Otiepka, Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Valéria 

Tulinská.  

Neprítomní poslanci (menovite): 0 

Hlasovali za (menovite): 8 Katarína Bachanová, Marián Janiga, Dušan Lauko, Jozef Mäsiar, 

Richard Otiepka, Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Valéria Tulinská.  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 1 Michal Janči 

 

K bodu 10. Rekonštrukcia cesty na ulici Družstevná  

Starosta obce dostal ústnu žiadosť od predsedu družstva Ludrová Ing. Miroslava Štefčeka 

o opravu miestnej komunikácie ulica Družstevná. Predseda družstva navrhol spoluúčasť na 

oprave vo forme materiálu a techniky. Starosta obce predniesol fotografie predmetnej lokality. 

Položil otázku, či je možnosť odstrániť štrk a pozrieť sa na to, čo je pod štrkovou vrstvou. 

Oslovil firmu RILINE, ktorá premerala predmetnú miestnu komunikáciu, doručila cenovú 

ponuku – oprava výtlkov vo výške 4515,02€ s DPH. Vystúpila Ing. Elena Debnárová – takto 

isto vyzerá cesta smerom ku Marekovi Hrubjakovi, D. Lauko - obec predmetnú cestu získala 

ROEPkou, využíva ju družstvo. Niekedy v minulosti vyvolal stretnutie ohľadom jej úpravy, 

potom z toho vzišlo. Navrhuje zozbierať finančné prostriedky – poľnohospodárske družstvo, 

ústav na výkon trestu odňatia slobody , Ing. Fábry, firma ASTAX a obec, až následne sa 

zaoberať novým asfaltom. Ďalej vystúpil M. Pavlík, J. Mäsiar, M. Janči, K. Bachanová. D. 

Lauko – Ing. Miroslav Štefček  plánuje modernú maštaľ v k. ú. Ludrová, čiže dobytok odíde 

do Ludrovej. Vystúpil M. Janiga – v budúcnosti plánujeme zberný dvor v predmetnej lokalite, 

treba sa tým začať zaoberať a popri tom by sa mohla aj upraviť miestna komunikácia. Taktiež 

sa v budúcnosti plánuje prepojenie ulice Novej a ulice Družstevnej. Starosta predniesol 

problém s ochranným pásmom vodného toku – pri prepojení ulice Nová a ulice Družstevná. 



Poslanci sú naklonení najskôr poriešiť zberný dvor a potom predmetnú cestu. Druhá strana 

poslancov je naklonená aspoň niečo dať na opravu predmetnej lokality. Poslanci navrhli 

zvolať spoločné stretnutie a následne sa problematikou zaoberať. 

 

18, 47 odchádza Valéria Tulinská 

 

K bodu 11. Automatický externý defibrilátor – zakúpenie 

Starosta obce predniesol poslancom OZ povinnosť obcí s počtom obyvateľov nad 500 od 

1.1.2024 vlastniť automatický externý defibrilátor. Defibrilátor musí byť uložený na verejne 

dostupnom mieste, kde je dostupné elektrické pripojenie.  Cena za zariadenie s vyhrievanou 

skrinkou je cca 2 600,-€ 

Starosta je naklonený  cenovej ponuke od firmy  Záchranná služba Slovak Rescue 

z Liptovského Mikuláša, ktorá ponúka aj následné zaškolenie  a následný servis defibrilátora. 

Poslanci súhlasia so zakúpením automatického externého defibrilátora. 

 

Uznesenie  OZ č. 124/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu 11. Automatický externý defibrilátor – zakúpenie 

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

I. schvaľuje 

 

nákup automatického externého defibrilátora v cene do 3 000,-€ 

 

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 8  Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, Jozef Mäsiar, 

Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Richard Otiepka, Katarína Bachanová 

Neprítomní poslanci (menovite): Valéria Tulinská. 

Hlasovali za (menovite): 8  Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, Jozef Mäsiar, Marek 

Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Richard Otiepka, Katarína Bachanová,  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 0 

 

 

K bodu 12. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 predniesla ekonómka úradu Jana Králiková 

 

Uznesenie  OZ č. 125/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu 12. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

I. schvaľuje 

 

rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – úprava rozpočtu predstavuje:  

 výdavková časť zvýšená  o sumu +11 630,- €: 

 

- kapitálový výdavok 2 280,-€ spevnená plocha pri kultúrnom dome  

- kapitálový výdavok defibrilátor 3000,-€ 

- asfaltovanie výtlkov prístupová komunikácia Na kúte 3 300,-€ 

- bežný výdavok servisná prehliadka IVECO Daily DHZ 550,-€ 

- bežný výdavok nákup 1 ks retardér ulica Na stráni v cene do 1 500,-€ 

- bežný výdavok nákup 2 ks lavičiek a 1 koša v cene do 1000,-€ 

 

  



Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 8  Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, Jozef Mäsiar, 

Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Richard Otiepka, Katarína Bachanová 

Neprítomní poslanci (menovite): Valéria Tulinská. 

Hlasovali za (menovite): 8  Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, Jozef Mäsiar, Marek 

Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Richard Otiepka, Katarína Bachanová,  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 0 

 

K bodu 13. Žiadosti občanov 

 žiadosť občanov ulice Na stráni o vybudovanie miestnej komunikácie 

predniesol S. Letko, najväčší problém je prístupová komunikácia – odmietajú 

tam chodiť firmy, ktoré realizujú stavby, ďalší problém je s verejným 

osvetlením, optický kábel a posledný bod je vybudovanie autobusovej 

zastávky. Vystúpil M. Bodor, M. Janči, Z. Zarevúcka, D. Dírer, D. Lauko – 

v minulosti to bola zelená lúka, na všetky siete bolo vydané územné 

rozhodnutie, v súčasnosti stavebné povolenie na miestnu komunikáciu 

neexistuje, treba tlačiť na obec, aby vyhotovila stavebné povolenie na miestnu 

komunikáciu ako aj projekt na verejné osvetlenie pre danú lokalitu. Keď prší 

treba zastaviť šoférov nákladných áut, aby to nerozbíjali. S. Letko – nikto 

nevraví o finálnej verzii – asfaltovej, vravíme o úprave predmetnej lokality tak 

ako je v spodnej časti. Vystúpila JUDr. J. Suchareková – treba sa pozrieť aj na 

iné lokality, v ktorých už ľudia bývajú viac ako 3 roky a stále nemajú cestu 

vyasfaltovanú. Vystúpil M. Ažaltovič – treba pracovať aj s myšlienkou, že 

stavebníci platia poplatok za rozvoj tak očakávajú, že sa aspoň pracuje 

s myšlienkou nejakej úpravy ciest, vybudovania verejného osvetlenia 

a podobne. Vystúpila JUDr. J. Suchareková, K. Bachanová. M. Pavlík – býva 

v lokalite, kde stoja domy už 6-10 rokov. Keď začal stavať sám si vysypal 

prístupovú cestu na vlastné náklady, obec má veľa lokalít, kde je potrebné 

asfaltovať miestne komunikácie. Vystúpil M. Janči z jeho pohľadu treba 

možno ešte 100m dokončiť, nakoľko sú tam ľudia, ktorí začínajú bývať 

v danej lokalite. Čo sa týka autobusovej zastávky – je potrebné zaslať v mene 

obce žiadosť na VÚC o vytvorenie novej zastávky v lokalite Na stráni. 

Poslanci poverili starostu obce, aby podal žiadosť na osadenie zastávky.  

M. Ažaltovič – pochválil nápad na podmienku pre nových stavebníkov, aby 

mali v stavebnom povolení vytvorenie spevnenej miestnej komunikácie pred 

svojim pozemkom. Ďalej vystúpil M. Bodor, E. Debnárová, M. Janči, S. Letko 

 

Ing. Elena Debnárová predniesla poslancom poznámku, aby sa už konečne niečo spravilo 

a dotiahlo do zdarného konca. Poslanci súhlasili, prešli jednotlivé položky kapitálových 

výdavkov, prehodnotili reálnosť ich uskutočnenia. Poslanci v bode Rôzne schválili 

pokračovanie prípravných a projektových prác na verejnom osvetlení a miestnom rozhlase 

ulica Pod dubami a taktiež na projekte miestnej komunikácie ulica Poza Drevenice. 

 

Starosta obce prizval p. Harbutovú, ohľadom prístupovej komunikácie na ulici Pod dubami 

k ich nehnuteľnosti. Pani Harbutová majú zámer vybudovať most, ktorý by tvoril prístupovú 

cestu k ich nehnuteľnosti ako aj ku ďalším pozemkom v danej lokalite. Nová informácia je, že 

p. Teličáková má vybudovanú čističku odpadových vôd a vyústenie má v lokalite, kde má byť 

postavený most.  A. Harbutová by chcela zrealizovať most v roku 2025, ako to bude 

s vyústením čističky p. Teličákovej. Vystúpil D. Lauko – čističku ako takú schvaľuje Okresný 

úrad, životné prostredie. Ďalej vystúpil J. Mäsiar, M. Janči, K. Bachanová. M. Janči – 

najjednoduchšie riešenie je vjazd na pozemky vybudovať most z oficiálnej cesty t. z. vrchná 

cesta.  Vystúpila J. Suchareková – treba brať do úvahy sled výstavby resp. ktoré povolenie 

výstavby bolo ako prvé. Teličákovci zmenili trasu, nakoľko im Tkáčikovci nedovolili 



pôvodné vyústenie. R. Teličák prisľúbil súčinnosť pri  dokončení čističky odpadových vôd 

a vybudovaní mosta.  

 

 MUDr. František Grebáč – žiadosť o zriadenie verejného osvetlenia ulica 

Kľučiny – panelová cesta resp. vyjadrenie sa ku plánovanej výstavbe 

verejného osvetlenia v predmetnej lokalite. Vystúpil M. Janči, D. Lauko. 

Poslanci sa zhodli na odpovedi pre daných občanov, že v roku 2025 bude 

verejné osvetlenie zahrnuté do rozpočtu obce. Do odpovede je potrebné uviesť, 

že za predpokladu ak bude 90% občanov danej lokality prihlásených na trvalý 

pobyt. 

  

 Žiadosť JUDr. Romana Veselovského o sprístupnenie vstupu – resp. 

odstránenie zábran na parcele č. CKN 835/1. Zábrany bránia prístupu  

a prejazdu štvorkolesovým nákladným vozidlom. V diskusii vystúpil D. 

Lauko, M. Pavlík – prístupová cesta nezodpovedá miestnej komunikácii, je to 

len nejaký prechod. Poslanci sú za oslovenie Okresného policajného zboru aby 

podali vyjadrenie, či tam vôbec môže byť miestna komunikácia. Požadujú aj 

vyjadrenie záchranných zložiek k danej problematike. Ďalej vystúpil J. Mäsiar, 

K. Bachanová, M. Janči, E. Debnárová, M. Janiga. Starosta pôjde za 

právnikom požiada o stanovisko. Prípadne pozve p. JUDr. Romana 

Veselovského  na najbližšie zasadnutie OZ. 

 

K bodu 14. Rôzne  

 Starosta obce privítal zástupkyne občianskeho združenia OZ Liptovská Štiavnica. K. 

Bachanová predstavila fungovanie OZ Liptovská Štiavnica. Predniesla upustenie 

myšlienky od umiestnenia kontajnerov na Močiari. Vyjadrila názor, že okrem 

futbalistov tu nebola žiadna iná organizácia, ktorá by čerpala dotácie a fungovala pre 

širokú verejnosť. Bola by rada, keby sa spolupráca s obcou posunula na vyššiu úroveň, 

chcú pomáhať pri akciách organizovaných obcou. Má potrebu vysvetliť fungovanie 

OZ. Vysvetlila na, čo pýtali dotáciu – materiál, vyplatenie školiteľov, nie na svoje 

platy. Dala všetkým do pozornosti facebookovú stránku, webovú stránku vytvárajú. 

Ako OZ vznikli 10.10.2023. 

 

Uznesenie  OZ č. 126/2024 zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.04.2024 

K bodu 14 Rôzne 

OZ obce Liptovská Štiavnica podľa §11 ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n . p . 

I. Schvaľuje 

 

začatie  resp. pokračovanie prípravných a projektových prác na projekte VO a miestny 

rozhlas ulica Pod dubami a projekte miestnej komunikácie  ulici Poza Drevenice 

 

Zvolení poslanci: 9 

Prítomní poslanci (menovite): 8  Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, Jozef Mäsiar, 

Marek Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Richard Otiepka, Katarína Bachanová 

Neprítomní poslanci (menovite): Valéria Tulinská. 

Hlasovali za (menovite): 8  Michal Janči, Marián Janiga, Dušan Lauko, Jozef Mäsiar, Marek 

Pavlík, JUDr. Jana Suchareková, Richard Otiepka, Katarína Bachanová,  

proti (menovite): 0   

zdržali sa (menovite): 0 

 

 starosta obce poďakoval všetkým zúčastneným na prácach pri odkanalizovaní šatní 

futbalového ihriska 



 starosta obce oboznámil poslancov s telefonátom z okresnej knižnice, či by bolo 

možné obnoviť fungovanie knižnice. Starosta dal do diskusie obnovenie fungovania 

knižnice a či by sa niekto našiel ako knihovník. D. Lauko vystúpil v diskusii. Ďalej 

vystúpila Z. Zarevúcka, K. Bachanová, E. Debnárová 

 starosta obce ďalej informoval, že  bol vypracovaný návrh Komunitného plánu 

sociálnych služieb, starosta obce poslal návrh Komunitného plánu sociálnych služieb 

poslancom. Poslancom sa zdá že 74 respondentov z 1400 obyvateľov je dosť málo. K. 

Bachanová – má názor, že sa malo chodiť po domácnostiach. Poslanci navrhli doplniť 

prieskum ku Komunitnému plánu  

 starosta obce predniesol návrh na osvetlenie zastávky pri parkovisku pri miestnom 

cintoríne ako aj parkoviska pri miestnom cintoríne prostredníctvom solárnych lámp. 

Firma LEDEOS ponúkla jednu lampu na solar v cene 1500,-€, poslancom sa zdá 

1500,-€ vysoká cena. Starosta osloví Stanislava Oberta ohľadom ceny solárnych lámp 

 Starosta informoval poslancov o rozklade Krajskej prokuratúry Žilina proti 

rozhodnutie Úradu pre územné plánovanie a výstavbu SR ku výstavbe „Rekreačné 

domy“ Príbelská Magdaléna. 

 Starosta oznámil poslancom, že 22.04.2024 bude vypísané výberové konanie na 

riaditeľa/ľku základnej školy 

 

  

K bodu 15. Diskusia 

 Starosta otvoril diskusiu.  

 D. Lauko – orez konárov na cintoríne, čo sa urobilo? Starosta obce oslovil človeka, 

ktorý sa tomu bude venovať – čaká na odpoveď 

 D. Lauko – zrkadlo pri S. Tulinskom? Starosta obce – zrkadlo kúpené, ale zatiaľ 

čakáme, kým si pracovníci obce nájdu čas. 

 D. Lauko – diskusia ohľadom základnej školy, v škole je napätie to sa už povráva 

dlhšie. Je mu ťažko na srdci keď vidí, že z 23 detí sa do 1. ročníka zapísalo 14 

prvákov. Pri výberovom konaní treba urobiť všetko preto, aby sme našu školu udržali. 

Vystúpili J. Suchareková, E. Debnárová, K. Bachanová 

 D. Lauko – smeti pri hríbiku ako to skončilo? Starosta – policajti vraj majú poznatok, 

že ide o tzv. známa firma, ale nič bližšie nevieme 

 D. Lauko – zúčastnil som sa 1 deň na brigáde odkanalizovanie šatní, veľmi chváli 

Mareka Pavlíka a Juraja Ondrejku, chce navrhnúť aby sme Marekovi Pavlíkovi 

odsúhlasili aspoň na naftu 

 M. Pavlík tiež chváli všetkých zúčastnených na odkanalizovaní šatní, vypýtal aspoň od 

obce na guláš, prípadnú odsúhlasenú sumu použijú na spoločné posedenie 

s občerstvením pre zúčastnených 

 E. Debnárová – čo treba papierovo dotiahnuť aby mohli byť šatne skolaudované?  

Starosta obce – čakáme na revízie 

 M. Janči – za neho treba dať M. Pavlíkovi niečo za prácu, treba to skolaudovať, treba 

ujasniť prenájom baru tretej osobe 

 K. Bachanová – na zábave si vypočuli svoje od J. Ondrejku  

 M. Janči je za to, aby sa tam podnikalo, ale oficiálne, 

 E. Debnárová – je to pravda, treba to najskôr skolaudovať a potom prevádzkovať bar 

 J. Mäsiar – otváracie hodiny nemusia byť schválené? 

 M. Pavlík – šatne postavili futbalisti 

 K. Bachanová – p. starosta vedel ste o tom? D. Dírer – vedel, súhlasil s otvorením len  

keď bude futbal. Bude  o tom rozprávať s J. Ondrejkom až po kolaudácii 

 K. Bachanová - tak ako sa to urobilo sa to robiť nemá, zariadiť si cudzie priestory 

 M. Janči – nezaujíma ho čo bolo v minulosti, chce aby sme obec viedli zodpovedne. 

Futbalisti si nemôžu dovoliť prenajímať obecné priestory tretej osobe 



 J. Mäsiar – J. Kohút si nemôže dovoliť vyhadzovať deti z ihriska – len preto, že kosí. 

M . Pavlík treba kontaktovať starostu vždy keď sa to stane. E. Debnárová treba 

kontaktovať športovcov a vykonzultovať si to s nimi. 

 M. Janči – chcel by poprosiť poslancov o to, aby sa nestávalo, že si navzájom 

podkopávajú nohy, ešte sa ani nezatvoria dvere po OZ a už sa volá a ohovárajú sa 

poslanci navzájom 

 J. Mäsiar – starosta ako si to vyriešil s J. Ondrejkom? Čo ak sa tam niečo stane? 

 J. Suchareková – čo ak príde kontrola napríklad z hygieny? Kto dostane pokutu? 

 D. Lauko – ku futbalu patrí aj pivo, súhlasí s kolaudáciou a následným 

prevádzkovaním baru,  

 M. Janči – keď sa hovorí o komunikácii, som za ale niekedy mám pocit že dostávam 

dýku do chrbta, sú to síce krčmové reči, ale aj tak 

 Starosta obce – to čo bolo, bolo treba tu zaviesť pravidlá 

 M. Janiga – treba J. Ondrejku kontaktovať 

 J. Suchareková – treba aby sa obec samú seba chránila 

 Starosta obce – bar bude slúžiť športovcom, keď sú športové akcie 

 E. Debnárová – poslanci zastupujú obec a treba sa ku tomu aj tak postaviť  

 K. Bachanová – my ako poslanci to nemáme riešiť, mal by to riešiť štatutár obce, 

starosta obce by sa mal postarať o majetok obce   

 J. Mäsiar – jedná sa o kultúrny dom, dávala sa tam zámková dlažba, sú tam dosť veľké 

nedostatky, voda z celej strechy tečie pod základy, je potrebné ich odviesť do potoka 

a skúsiť počkať či to uschne  

 Starosta obce informoval poslancov, že  prevádzka multifunkčného ihriska počas 

prevádzky MŠ a ZŠ je v čase od  8,00 do 16,00 k dispozícii pre MŠ a ZŠ, následne je 

multifunkčné ihrisko prístupné verejnosti, s tým že brána od MŠ bude zatvorená 

 E. Debnárová – máme tu 2 a pol chlapa v dedine údržbára, maličkosť svetlo pred 

obecným úradom nesvieti, starosta obce je schválne vypnuté 

 R. Otiepka – otázka na D. Lauka – posun autobusu, ktorý chodil o 5,07 zo Štiavnice, 

po novom chodí cez Ludrovú a ľudia musia chodiť na 4,30hod. aby stihli pracovnú 

zmenu 

 Poslanci navrhli, aby sa zasadnutia OZ uskutočňovali častejšie najbližšie stretnutie 

bude 15.05.2024 

 

K bodu 16. Záver 

 RNDr. Dušan Dírer starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil 

o 23,45 hod. 

 

V Liptovskej Štiavnici, dňa 18.04.2024 

 

                                                                      

                                                                                   RNDr. Dušan Dírer 

                                                                                       starosta obce 

 

 

Za overovateľov zápisnice: 

 

Mariána Janiga      ...................................... 

           

Michal Janči                                         .......................................  


